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1. Protokollija valimine 

Hoolekogus on uued liikmed, toimus tutvustav ring. Hoolekogu esitas ettepaneku valida 

protokollijaks Kaidy Burm. Kandidaat oli ettepanekuga nõus ja toimus hääletamine. 

Hoolekogu otsus: õppeaasta 2024/25 koosolekute protokollija on Kaidy Burm. 

 

2. Ülevaade Võnnu Keskkooli eelarvest 

 

Direktori ülevaade: Eelarve sellel õppeaastal jääb sarnaseks eelmise aastaga. 

Madalseikluspargi korrastamise I etapp on tehtud, ees ootab II etapp. Planeeritakse uuendada 

staadioni muru ja soetada tõukeratta hoidjad. Inglise keele klassi soetatakse uus mööbel ning 

vanad põrandad osades klassiruumides rekonstrueeritakse. Õpetajatele soetatakse vajalikud 

töövahendid ja materjalid õppetöö korraldamiseks. Tulevikus soovitakse luua kooli 

koosolekute ruum, kus saab läbi viia  erinevaid koosolekuid ja koolitusi. 

Võimla katusega on probleemid, sellega tegeletakse. Arhitektuuribüroo on käinud tutvumas 

Võnnu Keskkooliga ja andnud omapoolset nõu kuidas koolimaja muuta õppijakesksemaks 



(ruumide paigutus, küte, kanalisatsioon, ventilatsioon jm). Antud teema on veel algstaadiumis, 

loodetavasti tulevikus projekt kasvab ja läheb töösse.  

Direktor jagas muret seoses koolikapi võtmete kaotamisega ja kulust uute võtmete soetamiseks, 

seni tegi need kulutused kool oma rahalistest vahenditest. 

Kokkuvõte: Hoolekogu kuulas direktori ülevaate eelarvest, toimus arutelu ja esitatud 

küsimused said vastused. 

Hoolekogu otsus: Võtme kadumise korral vastutab uue võtme soetamise ja kulu eest 

lapsevanem. Uue võtme tegemiseks saab õpilane kantseleist oma kapi varuvõtme ning kui uus 

võti tehtud, tagastab laps varuvõtme. Oluline on teada, et uue võtme saab teha ASSA võtmete 

ametlike esindajate juures, nt LukuCentrumis. 

 

 

3.  Kooli kodukord ja seoses sellega eelmisel korral üles jäänud teema seoses 

õpilastele kohustustega 

Villu tõi välja, et Võnnu Keskkooli kodukord on liiga õpilast reguleeriv, võiks olla kajastatud 

ka õpetajate kohustused ja õigused. Kuulati õpilaste esindaja arvamust sellel teemal. Daren- 

Marcus tõi välja, et võiks olla õpetajate kohustused kuidagi kajastatud, kuid konkreetselt hetkel 

ei osanud öelda. Õpetajate esindaja tõi kodukorrast välja näiteid, mis puudutavad õpetajate 

kohustusi. Direktori sõnul on õpetajate kohustused ja õigused kajastatud ametijuhendites, see 

on töölepingu üks osa.  

Kokkuvõte: Õpilaste esindaja võtab selle teema kaasa õpilasesindusse ja küsib arvamust 

õpilaste käest. Tehti ettepanek, et Kutsestandard: Õpetaja, tase 7 võiks lingina asuda 

kodukorras või kooli kodulehel. 

 

4. Hoolekogu kodukorra moodustamine 

Moonika: Ettepanek luua dokument, mis reguleerib ja suunab hoolekogu tööd. Esimeseks 

etapiks ajurünnak ja ettepanekud digitaalselt. 

Direktor: Andis teada, et vallal on kavatsus luua kõigi valla haridusasutusete hoolekogudele 

ühine dokument- Hoolekogu kodukord. 

Hoolekogu otsus: Hoolekogu kodukorra moodustamine jäetakse hetkel pausile, Villu võtab 

teema valda kaasa.  

 

5. Jooksvad küsimused 

1)Vabade ametikohtade täituvus: 

Direktor: Haldusjuhi koht on täidetud. Käimas on veel otsingud pikapäevarühma õpetaja ja 

psühholoogi kohale. Pikapäevarühma õpetaja kandidaate mitmeid ning see on kaetud, 

psühholoogi kohale hetkel soovijaid ei ole, konkurss kestab veel. 

 

2) Kooli koduleht 

Vajab uuendamist ja struktureerimist, see on väga suur ja mahukas töö. 

 



3) Raamatukogu 

Küsimus seoses raamatukoguga. Senisest kooli raamatukogust on saanud õpilasesinduse 

koosoleku ruum. Tasapisi viiakse sealt vajalikke raamatuid ära, kuid seal on ka raamatuid, mida 

ei vajata. Hoolekogu tegi ettepaneku anda võimalus ka kogukonnale, kui keegi soovib sealt 

raamatuid võtta (nt isadepäeva raames). Võnnu Keskkoolis on õppekirjanduse osakond ja muus 

osas teevad õpetajad koostööd Võnnu Raamatukoguga ning direktori sõnul on koostöö toimiv 

ja positiivne. 

 

 

4) Programm “Toidu targaks” 

 

Direktor tutvustas programmi “ Toidu targaks”, meie kool kandideeris programmis osalema ja 

sai selle võimaluse. Direktor loob meeskonna (direktor, huvijuht, lasteaia esindaja, kokk, 

õpilaste ja õpetajate esindaja, haldusjuht, hoolekogu esindaja), kes hakkab  programmiga tööle 

ja sellesse panustama. Hoolekogu esindajana andsid esialgu nõusoleku osalemiseks Veiko ja 

Moonika, arutavad omavahel. Avaüritus 21.10.2024, täpsem info tuleb hiljem.  

 

 

6. Hoolekogu koosolekud õppeaastal 2024/25 

 

10.10.2024 

16.01.2025 

24.04.2025 

04.09.2025 

Hoolekogu koosolekud algavad 17.30 

 

 


